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JEGYZŐKÖNYV 

 
Budapest Főváros XV. kerületi Horvát Önkormányzat 

Képviselő-testület 2022. június 30-án, 17 órakor kezdődő rendkívüli üléséről 
 

Az ülés helye: A Horvát Önkormányzat irodahelyisége  
(1152 Bp. XV., Szilas park 1-3. lp. B. fsz. 1.) 

 
Jelen vannak: Kuzma István elnök  

Pótári Attila elnökhelyettes  
Kuzma Istvánné képviselő 

 
Jegyző megbízottja: Palotai Dóra 
 
Meghívottak: 
 
Kuzma István elnök: Köszöntöm és tájékoztatom a képviselőket, hogy a rendkívüli ülést a H.Ö. SZMSZ 15.§. alapján 

hívtam össze. Megállapítom, hogy az ülés határozatképes. Ismertetem a napirendi pontokat, kérem a képvise-
lők hozzászólását.  

 
Hozzászólások 
Kuzma Istvánné képviselő: Tájékoztatja a képviselőket, hogy a költségvetés módosításhoz előterjesztés melléklet 4. 

számú táblázatra a 2021. évben elfogadott költségvetés határozat számát írták. Ezt ki kell javítani a 
14/2022.(II.15.) határozat számra. 

 
Kuzma István elnök: Köszöntöm az észrevételt, javítani fogom a hibát. Megállapítom, hogy több hozzászólás nincs. 

Ismertetem a napirendet, egyetértés esetén szavazást kérek az alábbi határozat elfogadására: 
Budapest Főváros XV. kerületi Horvát Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 2022. június 30-i 
rendkívüli ülés napirendi pontjait az alábbiak szerint fogadja el: 
1. Budapest Főváros XV. kerületi Horvát Önkormányzat 2022. évi Költségvetés II. sz. módosítása  
2. Beszámoló az elnöki keret használatáról (Czapári Márton Temetése) 
3. Tájékoztató a MÁK utóellenőrzésről készült, záradékolt, lezárt ellenőrzési jelentésről 
4. Együttműködési Megállapodás aláírása 
5. Kapcsolat felvétel a Montenegrói horvátokkal  
6. Néprajzi gyermek tábor a Horvát Iskolában 
7. Egyebek  

 
Megállapítom, hogy a jelenlévő három képviselő 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadta a 
javaslatot. 
 
37/2022. (VI.30.) HÖ határozata 
Budapest Főváros XV. kerületi Horvát Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 2022. június 30-i rendkí-
vüli ülés napirendi pontjait az alábbiak szerint fogadja el: 
1. Budapest Főváros XV. kerületi Horvát Önkormányzat 2022. évi Költségvetés II. sz. módosítása  
2. Beszámoló az elnöki keret használatáról (Czapári Márton Temetése) 
3. Tájékoztató a MÁK utóellenőrzésről készült, záradékolt, lezárt ellenőrzési jelentésről 
4. Együttműködési Megállapodás aláírása 
5. Kapcsolat felvétel a Montenegrói horvátokkal  
6. Néprajzi gyermek tábor a Horvát Iskolában 
7. Egyebek  



 2

 
******* 

 
1. Budapest Főváros XV. kerületi Horvát Önkormányzat 2022. évi Költségvetés II. sz. módosítása 
Előterjesztő: Kuzma István elnök 
Kuzma István elnök: A képviselők időben megkapták a II. sz. költségvetés módosításról szóló előterjesztést. Szóban 

nem kívánom kiegészíteni az előterjesztést, mivel minden benne van az előterjesztésben, és a módosításról 
szóló táblázatokban. Kérem a képviselők hozzászólását. 

 
Hozzászólások 
Pótári Attila elnökhelyettes: Konkrétan nem a költségvetés módosításához szeretne hozzászólni, de szorosan összefügg 

a hozzászólása az előterjesztéshez. Azokba a költségvetési előterjesztésekbe, amiket az elnök küld a képvise-
lőknek nincs tollal beírva a határozati javaslatba semmi, és az előterjesztés mellékletére sincs határozat szám 
írva, viszont a kormányhivatalba beküldött előterjesztés határozati javaslatába tollal bele van írva a hatályba 
lépés dátuma, és tollal a határozat szám is rá van írva az előterjesztés mellékleteire! Kérdezi, hogy erről tudott-
e az elnök?  

 
Kuzma István elnök: Addig nem tudtam róla, hogy nem egyezik meg a két előterjesztés, amíg a képviselők erre fel nem 

hívták a figyelmemet. A költségvetéssel kapcsolatos előterjesztés tervezetet a pénzügyi osztály ügyintézője ké-
szít el, és elküldi átnézésre a költségvetés előterjesztést, a költségvetés módosítás előterjesztést. Miután átnéz-
tem visszajelzek, hogy jó vagy van javítani való, és csak akkor írom alá, ha hibátlan az előterjesztést és mel-
léklet, amit elküldök a képviselőknek. Az előterjesztés határozat javaslatba semmiféle dátum előre nem írok 
bele, mert a képviselők a testületi ülésen döntenek a határozat elfogadásról vagy el nem fogadásáról. Utólag 
főleg nem írok semmit az előterjesztésekbe és mellékleteire. 

 
Pótári Attila elnökhelyettes: Úgy tudja, hogy a jegyzőkönyv közokirat. Hogy lehetséges, hogy utólag valaki bele ír egy 

közokiratba? 
 
Kuzma Istvánné képviselő: Az elnökhelyettes jól tudja, a nemzetiségek jogairól szóló törvény 95. § (1) és (2) szakasza 

világosan leírja, hogy a jegyzőkönyv (az előterjesztések is) közokiratnak számít.  
Több költségvetési módosítás előterjesztésnek volt olyan melléklete, amit nem fogadtak el, mert az ülésen de-
rült ki, hogy az előterjesztés mellékletére írt eredeti költségvetés határozat szám nem jó, és a képviselők a javí-
tott (jó) költségvetés határozat számmal írt mellékleteket szavazták meg. A jegyzőkönyvekbe is benne van, 
hogy az előterjesztés mellékletét képező hibás költségvetés határozat számot kijavítják az eredeti költségvetés 
határozat számra, és úgy már elfogadják a költségvetés módosításáról szóló határozatot a hivatkozott mellékle-
teivel együtt. A kormányhivatalba, még sem az ülésen elfogadott javított költségvetés határozat melléklete lett 
beküldve, és ez nem egyszeri eset volt.  

 
Pótári Attila elnökhelyettes: Neki cseppet sem megnyugtató az, hogy valaki utólag belemerjen írni vagy javítani egy 

közokiratba. Azt kérdezi tudta-e az elnök, hogy a leadott jegyzőkönyv anyagból volt ami nem lett beküldve a 
kormányhivatalba? 

 
Kuzma István elnök: Csak ismételni tudom magam és nemmel válaszolok. Addig nem volt tudomásom ezekről, amíg a 

képviselők erre fel nem hívták a figyelmemet! Meg sem fordult a fejemben, hogy leellenőrizzem, hogy mi 
megy be a kormányhivatalba. 

 
Pótári Attila elnökhelyettes: Azt javasolja az elnöknek, hogy fordítson nagyobb figyelmet arra, hogy a beküldés előtt 

mi lesz beküldve a kormányhivatalba. Ha ez nem lehetséges, akkor az elnök saját maga küldje be a jegyző-
könyveket a kormányhivatalba.  

 
Kuzma István elnök: Meg fogom beszélni, hogy se utólag, se más módon senki se írjon bele semmit az aláírt előterjesz-

tésekbe és azok mellékleteibe és oda figyelek, hogy a kormányhivatalba a jegyzőkönyv minden melléklete be 
legyen küldve. Több hozzászólást nem látok, ismertetem az előterjesztés határozati javaslatát, egyetértés ese-
tén szavazást kérek az elfogadásra: 
Budapest Főváros XV. kerületi Horvát Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 2022. évi költség-
vetésről szóló 14/2022. (II.15.) HÖ határozatát az alábbiak szerint módosítja: 
1. a Budapest Főváros XV. kerületi Horvát Önkormányzat 2022. évi költségvetésének  
 bevételi főösszegét  3.570.347 Ft-ban 
 kiadási főösszegét 3.570.347 Ft-ban 
állapítja meg. 
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2. a költségvetés bevételi főösszegét kiemelt előirányzatonként az alábbiak szerint határozza meg:  
Működési célú támogatások államháztartáson belülről       2.338.956 Ft 
Finanszírozási bevételek                1.231.391 Ft 
3. A költségvetés kiadási főösszegét kiemelt előirányzatonként az alábbiak szerint határozza meg: 
 Működési célú kiadás:     
 Személyi juttatások            327.471 Ft 
 Munkaadókat terhelő jár. és szoc. hozzájár. adó        82.661 Ft 
 Dologi jellegű kiadás           1.898.128 Ft 
 Egyéb működési célú kiadások           1.082.087 Ft 
          Felhalmozási kiadások: 
   Beruházások           180.000 Ft 
4. A határozat 3. pontjában meghatározott 

a) a bevételek és kiadások mérlegszerű bemutatását tartalmazó 1. sz. melléklet, 
b) bevételi előirányzatokat feladatonkénti bontásban tartalmazó 2. sz. melléklet, 
c) a kiadási előirányzatokat feladatonkénti bontásban tartalmazó 3. sz. melléklet, 
d) a bevételi és kiadási előirányzatok felhasználási ütemtervét tartalmazó 4. sz. melléklet helyébe ezen 
határozat 1-4. sz. mellékletei lépnek. 

5. Jelen határozat 2022. június 30. napjától lép hatályba. 
 

 
Megállapítom, hogy a jelenlévő három képviselő 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadta a 
javaslatot. 
 
38/2022. (VI.30.) HÖ határozata 
Budapest Főváros XV. kerületi Horvát Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 2022. évi költségvetésről 
szóló 14/2022. (II.15.) HÖ határozatát az alábbiak szerint módosítja: 
1. a Budapest Főváros XV. kerületi Horvát Önkormányzat 2022. évi költségvetésének  
 bevételi főösszegét  3.570.347 Ft-ban 
 kiadási főösszegét 3.570.347 Ft-ban 
 állapítja meg. 
2. a költségvetés bevételi főösszegét kiemelt előirányzatonként az alábbiak szerint határozza meg:  

Működési célú támogatások államháztartáson belülről     2.338.956 Ft 
Finanszírozási bevételek               1.231.391 Ft 

3. A költségvetés kiadási főösszegét kiemelt előirányzatonként az alábbiak szerint határozza meg: 
 Működési célú kiadás:     
 Személyi juttatások            327.471 Ft 
 Munkaadókat terhelő jár. és szoc. hozzájár. adó        82.661 Ft 
 Dologi jellegű kiadás            1.898.128 Ft 
 Egyéb működési célú kiadások            1.082.087 Ft 

Felhalmozási kiadások: 
   Beruházások         180.000 Ft 
4. A határozat 3. pontjában meghatározott 

a) a bevételek és kiadások mérlegszerű bemutatását tartalmazó 1. sz. melléklet, 
b) bevételi előirányzatokat feladatonkénti bontásban tartalmazó 2. sz. melléklet, 
c) a kiadási előirányzatokat feladatonkénti bontásban tartalmazó 3. sz. melléklet, 
d) a bevételi és kiadási előirányzatok felhasználási ütemtervét tartalmazó 4. sz. melléklet helyébe ezen határo-
zat 1-4. sz. mellékletei lépnek. 

5. Jelen határozat 2022. június 30. napjától lép hatályba. 
 
 
2. Szóbeli előterjesztés – Beszámoló az elnöki keret használatáról (Czapári Márton Temetése) 
Előterjesztő: Kuzma István elnök 
Kuzma István elnök: Tájékoztatom a képviselőket, hogy testvértelepülésünk Tótszentmárton volt polgármestere 

Czapári Márton, hosszú betegség után, életének 65. évében elhunyt. Temetése 2022. június 25-én, volt Tót-
szentmárton község temetőjében. A szomorú esemény után Donji Kraljevec polgármesterének a meghívására 
kerületünk polgármesterével közösen kiutaztunk Miljenko Horvát polgármesterhez munka megbeszélésre. A 
megbeszélésen kölcsönösen tájékoztattuk egymást az őszi időszakra várható programokról. Kerületünk pol-
gármestere megragadta az alkalmat és személyesen hívta meg a polgármester urat és kíséretét a szeptemberi 
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polgármesterek találkozójára. Az elnöki keret terhére, az útiköltségekre és sírcsokorra összesen 40.000 Ft lett 
elszámolva. Kérem a beszámolóm elfogadását.  

 
Hozzászólások 
Pótári Attila elnökhelyettes: Elfogadja az elnök beszámolóját. 
 
Kuzma Istvánné képviselő: Elfogadja az elnök beszámolóját. 
 
Kuzma István elnök: Több hozzászólást nem látok, ismertetem az alábbi határozat szövegét, egyetértés esetén szava-

zást kér a határozat elfogadására: 
Budapest Főváros XV. kerületi Horvát Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy Czapári Márton te-
metésére felhasznált összegről, és Donji Kraljevecbe utazás költségről szóló elnöki beszámolót elfogadja. Az 
elnöki keret terhére összesen 40.000 Ft-ot használt fel az elnök. 

 
Megállapítom, hogy a jelenlévő három képviselő 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadta a 
javaslatot. 
 
39/2022. (VI.30.) HÖ határozata 
Budapest Főváros XV. kerületi Horvát Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy Czapári Márton temetésére 
felhasznált összegről, és Donji Kraljevecbe utazás költségről szóló elnöki beszámolót elfogadja. Az elnöki keret terhére 
összesen 40.000 Ft-ot használt fel az elnök. 
 
 
3. Szóbeli előterjesztés – Tájékoztató a MÁK utóellenőrzésről készült, záradékolt, lezárt ellenőrzési jelentésről 
Előterjesztő: Kuzma István elnök 
Kuzma István elnök: Tájékoztatom a képviselőket, hogy idén lezárult a XV. kerületi Horvát Önkormányzat 2020. évi 

kincstári ellenőrzésének utóellenőrzése. A kincstár meg küldte az utóellenőrzésről szóló jelentését. A kincstár 
arról is tájékoztatott, hogy az államháztartásról szóló törvény végrehajtásáról szóló 368/2011. (XII. 31.) Korm. 
rendelet 115/F. § (7) bekezdésére figyelemmel, a Kincstár a lezárt ellenőrzési jelentésekről összesítő kimuta-
tást készít, amit elektronikus úton megküld az államháztartásért felelős miniszternek és az Állami Számvevő-
széknek. Továbbá azt javasolta, hogy tájékoztatásul terjesszem a jelentést a képviselő-testület elé. A képvise-
lők a jelentéstervezeteket meg kapták és a jelentésbe foglaltakat megbeszélték. Kérdés, hozzászólás? 

 
Kuzma István elnök: Hozzászólást nem látok, ismertetem az alábbi határozat szövegét, egyetértés esetén szavazást 

kérek a határozat elfogadására: 
Budapest Főváros XV. kerületi Horvát Önkormányzat Képviselő-testülete tudomásul veszi a Budapest Főváros 
XV. kerületi Horvát Önkormányzat 2020. évi kincstári ellenőrzésének utóellenőrzésről szóló jelentését. 

 
Megállapítom, hogy a jelenlévő három képviselő 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadta a 
javaslatot. 
 
40/2022. (VI.30.) HÖ határozata 
Budapest Főváros XV. kerületi Horvát Önkormányzat Képviselő-testülete tudomásul veszi a Budapest Főváros XV. 
kerületi Horvát Önkormányzat 2020. évi kincstári ellenőrzésének utóellenőrzésről szóló jelentését. 
 
 
4. Szóbeli előterjesztés – Együttműködési Megállapodás aláírása 
Előterjesztő: Kuzma István elnök 
Kuzma István elnök: Tájékoztatom a képviselőket, hogy a XVI. kerületi Horvát Önkormányzat elnöke, már májusban 

jelezte, hogy a képviselőikkel megbeszélték, hogy szeretnének együttműködési megállapodás kötni a XV. ke-
rületi Horvát Önkormányzattal. Mind két horvát önkormányzat képviselő-testülete elfogadta az együttműködé-
si megállapodás tervezetet és az előzetes egyeztetések után megállapodtak, hogy idén aláírják az együttműkö-
dési megállapodást. Kérdezi van-e hozzászólás.  

 
Hozzászólások 
Pótári Attila elnökhelyettes: Átolvasta az együttműködési megállapodást és semmi olyan nincs benne, amivel ne értene 

egyet. Támogatja az együttműködési megállapodás aláírását!  
 
Kuzma Istvánné képviselő: Egyetért a helyettessel. 
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Kuzma István elnök: Több hozzászólást nem látok, ismertetem az alábbi határozat szövegét, egyetértés esetén szava-
zást kérek a határozat elfogadására: 
Budapest Főváros XV. ker. Horvát Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy idén együttműködési 
megállapodást köt XVI. kerületi Horvát Önkormányzattal. A Képviselő-testülete felhatalmazza az elnököt, az 
együttműködési megállapodás aláírására.  
Felelős: elnök 

 
Megállapítom, hogy a jelenlévő három képviselő 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadta a 
javaslatot. 
 
41/2022. (VI.30.) HÖ határozata 
Budapest Főváros XV. ker. Horvát Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy idén együttműködési megálla-
podást köt XVI. kerületi Horvát Önkormányzattal. A Képviselő-testülete felhatalmazza az elnököt, az együttműködési 
megállapodás aláírására. 
Felelős: elnök 
 
 
5. Szóbeli előterjesztés – Kapcsolat felvétel a Montenegrói horvátokkal 
Előterjesztő: Kuzma István elnök 
Kuzma István elnök: Tájékoztatom a képviselőket, hogy 2022. május 23.-án a Budapesti Horvát Nagykövetség és a 

Croatica kiadó közösen mutatta be Vanda Babić Galić, Horvátországon kívüli horvátok intézményének igazga-
tó helyettesének a Montenegrói, Kotori öböl környékén élő horvátokról írt könyvét, melynek címe a "Bokeljski 
zagovori". Galić asszony röviden elmondta, hogy Boka Kotorska városban és környékén ma 5 – 6,5 ezer hor-
vát él, akikről már Diokletianus császár idejéből, mint „vörös horvátokról” található írásos emlék. Előadásában 
kiemelte, hogy a világ számos országában él kisebb nagyobb létszámú horvát diaszpóra, akinek „csak” az 
anyaországgal van kapcsolata. Galić asszony javasolta, hogy a magyarországi horvátok, mint az egyik legna-
gyobb létszámú horvát közösség Horvátország határain túl, építsenek ki más országokban élő horvátokkal kul-
turális kapcsolatot. Ehhez Galić asszony, aki arról a környékről származik, a nagykövet úrral szívesen nyújt 
segítséget. Nagykövet úr két budapesti horvát önkormányzat mellet kiemelte a XV. kerületi horvát önkor-
mányzat aktív tevékenységét, mint egy lehetséges partner kapcsolat felvevőt. A kötetlen beszélgetés során 
szóba kerületek az ott működő kulturális egyesületek, akik szívesen létesítenének kapcsolatot a Budapesten élő 
horvátokkal. A „Boka Kotorska je Hrvatska” facebook csoporton keresztül már kezdeményeztem a kapcsolat-
felvételt, melyre pozitív visszajelzés érkezett. Levelezésünk alapján akár a jövő hónap elején fogadnának min-
ket. Mivel a település egyben turisztikai célállomás is, azt javasolom, hogy a képviselő testület pozitív döntése 
után a találkozást tegyék augusztus vége és szeptember eleje közé. Kérem a képviselők hozzászólását.   

 
Hozzászólások 
Pótári Attila elnökhelyettes: A képviselőknek meddig kell jeleznie az elnöknek, hogy legyen, kapcsolat felvétel vagy 

ne legyen. 
 
Kuzma István elnök: Legkésőbb augusztus 10-ig kéri a képviselők vissza jelzését, mert választ kell adni a meghívó 

félnek is. Amennyiben úgy döntenek, hogy elfogadják a meghívást, az utazáshoz kelleni fog a határozatot is, 
amit a következő ülésen tudnak megszavazni.  

 
Kuzma Istvánné képviselő: Ennyi idő elég, hogy tüzetesen meg tudják beszélni, hogy miben tudnának együttműködni 

egy kulturális csoporttal. 
 
6. Szóbeli előterjesztés – Néprajzi gyermek tábort a Horvát Iskolában 
Előterjesztő: Kuzma István elnök 
Kuzma István elnök: Tájékoztatom a képviselőket, hogy a Budapesti Horvát Iskola 2022. augusztus 22 és 26. között 

néprajzi gyermek tábort szervez. Az igazgató asszony azzal a kéréssel keresett meg, hogy mi is vegyünk részt 
a tábor szervezésében és lebonyolításában. Azért fordult hozzánk, mert több éve jó kapcsolatunk van az isko-
lával és mindig segítettünk, ha szükségük volt rá. Megkaptuk a tervezet néprajzi gyermek tábor programját. Az 
egyik program a Parlament látogatása, ami 2022. 08. 23–ára van betervezve és ehhez kérik a segítségünket. A 
másik program kirándulás a Börzsönyi Királyrétre, ami 2022. 08. 24.–én szerepel a programban. A kirándulás 
lebonyolításához is kérik a segítségünket és támogatásunkat. Javaslom, hogy mindkét programot segítsük 
megvalósítani, és testületileg vegyünk részt programokon. A két program költségeihez pedig 50.000.- forinttal 
járuljunk hozzá. Kérdés, hozzászólás. 
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Kuzma István elnök: Hozzászólást nem látok, ismertetem az alábbi határozat szövegét, egyetértés esetén szavazást 
kérek a határozat elfogadására: 
Budapest Főváros XV. kerületi Horvát Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Budapesti Horvát 
Iskola által 2022. augusztus 22 és 26. közötti néprajzi gyermek tábor Parlamenti látogatás és a Börzsönyi ki-
rándulás lebonyolításában, mint társszervezők részt vesznek. A képviselő testület a két program költségére 
50.000 Ft-ot szavaz meg.   

 
Megállapítom, hogy a jelenlévő három képviselő 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadta a 
javaslatot. 
 
42/2022. (VI.30.) HÖ határozata 
Budapest Főváros XV. kerületi Horvát Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Budapesti Horvát Iskola 
által 2022. augusztus 22 és 26. közötti néprajzi gyermek tábor Parlamenti látogatás és a Börzsönyi kirándulás lebo-
nyolításában, mint társszervezők részt vesznek. A képviselő testület a két program költségére 50.000 Ft-ot szavaz meg.   
 
 
7. Egyebek – Irodahelyiség rács és ajtó zár csere 
Előterjesztő: Kuzma István elnök 
Kuzma István elnök: Tájékoztatom a képviselőket, hogy 2022. 06. 21. már nem tudtam bemenni a Szilas parkban talál-

ható irodahelyiségünkben, mert elromlott a bejárati ajtórács két zárja. A zárak már olyan nagyon elkoptak, 
hogy a kulcsok elakadtak, és félő volt, hogy a kulcs beletörik a zárba. A rács és az ajtó kinyitásához külső se-
gítséget kellett kérnem ahhoz, hogy bejussak a helyiségbe. A négy zárból háromhoz sikerült ugyanolyan típusú 
zárat beszerezni, mint amilyenek a régiek voltak, és még aznap be is lettek szerelve az új zárak. Átmenetileg 
elhárítottuk a problémát de, miden képen kell egy biztonságos, végleges megoldás, ami csak a bejárati ajtók és 
rácsok cseréjére oldható meg. Ha jövőre, a helyi önkormányzat meghosszabbítja a kedvezményes helységbér-
leti szerződésünket, javaslom, hogy gondoskodjunk egy modern, minden biztonsági előírásnak megfelelő ajtók 
beépítéséről. Tájékoztatom a képviselőket, hogy a rács és ajtózár cserére összesen 20.000 Ft lett elköltve. Kér-
dés, hozzászólás?  

 
Hozzászólások 
Pótári Attila elnökhelyettes: Nála is több alkalommal előfordult, hogy a kulcs elakadt és nehezen tudta kinyitni a rá-

csot, a bejárati ajtókulcsot is mozgatni kellett ahhoz, hogy jó pozícióba kerüljön a kulcs és tudja nyitni az ajtót. 
 
Kuzma Istvánné lépviselő: Nem a zárcseréhez szeretne hozzászólni, hanem csak tájékoztatni szeretné a képviselőket, 

hogy az iroda helyiségükbe, vásárolni kell tisztítószereket. Elfogyott a WC papír, illatosító, és tönkre ment a 
régi felmosó és seprű. Idén még nem vásároltak semmit az iroda takarításához. Az ajtót és a rácsot le tudta ta-
karítani, de az ablakokat már nem tudta megtisztítani. Javasolja, hogy minél előbb vásárolják meg az eszközö-
ket az iroda takarításához.  

 
Kuzma István elnök: Több közérdekű bejelentésem nincs, megköszönöm a képviselők munkáját, az ülést, bezárom. 
 
 

K.m.f. 
 
         ____________________________ 
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